
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Ryhøjen,  
tirsdag d. 28. august 2018 kl. 20.00 

 
 

Dagsorden  
 

1. Opfølgning på afspærring for enden af stien ved Ryhavevej 
2. Evaluering af arbejdsweekend 

3. Evaluering af sommerfest 
4. Trapper 
5. E-mailkommunikation 
6. Eventuelt 

 
 
Ad 1: Opfølgning på afspærring for enden af stien ved Ryhavevej 
 
Tilbud indhentes snarest. Punktet har ligget stille hen over sommerferien.  
 
 
Ad 2: Evaluering af arbejdsweekend 
 
Lørdag var en succes. Der var mange fremmødte, og vi fik ordnet mange forskellige ting.   
Pga. af intet fremmøde søndag nøjes vi fremover med en arbejdslørdag, men stadig to gange om 
året. 
 
 
Ad. 3: Evaluering af sommerfest 
 
Der var flot fremmøde fra 12 husstande, og vi havde en rigtig hyggelig aften. 
 
 
Ad 4: Trapper 
 
Arne (nr. 98) er gået i gang med trappen ved nr. 100. Det koster 3700 kr. i træ. Elsa og Niller (nr. 
100) giver en hjælpende hånd. Bestyrelsen hører Arne ad, om han også vil lave de to øvrige 
trapper, når han har tid og overskud. 
 
 
Ad. 5: E-mailkommunikation 
 
Bestyrelsen foreslår, at indbydelser mv. fremover udsendes på mail. Til førstkommende 
generalforsamling indsamler vi e-mailadresser fra de fremmødte. Resten indsamler vi 
efterfølgende. På generalforsamlingen nævner vi ligeledes den FB-side, som vi har i foreningen. 
 
 
Ad. 6: Eventuelt 
 
--- 


